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特首訪緬交流經貿 倡同抓「帶路」機遇

狗主放風博選 傻根人彈博亂
一提補選兩者身痕 狗咬狗互言狙擊

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）選管會日前宣佈
將在明年3月11日就4個立法會議席空缺舉行補
選，包括香港島、九龍西和新界東議席3個直選
議席，及建築、測量、都市規劃及園境界功能
界別1個議席。民建聯立法會議員周浩鼎認為，
6個月的補選籌備期並不算充裕，但建制派會就
補選協商，無論如何都會全力以赴，爭取每一
個機會。
周浩鼎昨日在接受電台訪問時指出，合併所
有懸空議席進行補選，才能夠最大限度地節省

公帑，惟選管會已作出補選安排的最終決定，
而決定又跟足程序。
由選管會宣佈補選日期直到補選日有差不多6

個月時間，但他認為時間並不算充裕，但建制
派一定會就補選進行協商，無論如何都會全力
以赴，爭取每一個機會。
出席同一節目的民主黨胡志偉則稱，反對派
會就補選協調，但如果由被取消資格的梁國
雄、劉小麗、姚松炎等出選，會展現一定優
勢，也有助反對派不同板塊的協調，但重點是

要令議席重回反對派手上，恢復早前他們擁有
的政治力量，故無論初選還是後期集中票源問
題均要討論，否則會令競選優勢大打折扣。但
他承認，歷史上看，「泛民」就選舉協調是一
件難事。

政府立場清晰 不謀政治利益
「民主思路」召集人湯家驊分析，特區政府

在補選問題上的立場非常清晰，就是提供一個
選舉框架予選民表達意願，不會做任何「大小
動作」去影響一些不必要的、「細眉細眼」的
政治利益，又相信是次補選對香港社會的政治
光譜不會帶來太大的影響。

周浩鼎：協商補選 全力以赴

在大家關注立
法會補選之時，

雖云「瀆誓四丑」其中3人可以優先
參選，但其中的姚松炎就野心勃勃要
由功能界別轉到去港島區參加直選。
未知是想買定保險，想做「雙料議
員」，定係想同其他反對派討價還
價，佢最近就放風話要參加中西區區
議會補選，要同民主黨爭飯食，仲寸
嘴話「街坊」願意推薦人參選，反對
派應該「求之不得」喎。
原中西區區議員蕭嘉怡加入特區

政府，擔任政務司司長政治助理，辭去
了區議員職務，其所屬的東華選區議席
就需要補選。選舉管理委員會早前透
露，補選將於今年內稍後舉行，不同黨
派均摩拳擦掌，準備搶位。其中，民主
黨港島支部就推薦該黨伍凱欣出選。

想做「程咬金」糾傘兵抬上轎
正當該黨中委會討論是否拍板前

夕，姚松炎就殺出做「程咬金」。由
多個「傘兵組織」組成的「中西區規
劃及保育街坊聯盟」，近日就高調話
要支持佢哋嘅「顧問」姚松炎參選。
姚松炎在回應傳媒查詢時，承認

「聯盟」有意透過居民諮詢和民調等
機制，推薦人選出戰東華選區，並
「不反對」對方將自己名字放入人選
考慮之列，又話自己「幾時都準備
好」參加補選，僅數萬元的選舉開支
對他來說也「不成問題」。
他其後還在fb發帖，在轉載有關
的報道時「大義澟然」地讚「聯盟」
「高瞻遠矚」：「難得有街坊組織主

動舉手參與區選，『民主
派』應該求之不得！今次
應該作為2019年『風雲
300+』的示範，建立良
好的民主派協調機制，讓
更多街坊願意參選！否則
因為街坊不在傳統協調機
制，會永遠被排拒在協調
機制之外！」
姚的支持者留言力撐。

「Christopher Atkins」稱：「東華選
區內保育議題繁多，要選就選個有呢
方面背景嘅！我支持姚松炎。」
「Chiu Kai Wong」亦道：「若說伍
凱欣或姚松炎教授誰的選贏機會大？
若然民主黨能全力支持姚松炎教授，
加上街坊既保育團體，邊有得輸
呢！」

「保險」定「雙料」？ 踩住同道冇得輸
不過，對民主黨而言，東華選區
是他們「地盤」之一：自1994年以
來，該黨連續4屆贏得區議席，到
2015年，民主黨在該區的三屆區議
員、何俊仁的弟弟何俊麒不敵蕭嘉怡
落敗。現在議席要補選，民主黨點會
肯放手？諗住上屆區選落敗的伍凱欣
「隔代接棒」。現在殺出個姚松炎，
即時打亂民主黨陣腳。
曾與街坊聯盟協調的單仲偕就向

傳媒稱，該黨在表態屬意伍凱欣參選
時，由於「聯盟」並不在反對派組織
「民主動力」的協調機制內，故當時
未有人提出反對或加入競爭，又稱明
白「聯盟」關心保育議題，希望伍凱
欣在保育議題多下工夫，爭取「聯
盟」的支持喎。
姚松炎到底係怕參加立法會補選

落敗，所以「買定保險」，先搶一個
區議會議席在手，定係大貪到想做立
法會兼區議會「雙料議員」，還是想
借機會向其他反對派施壓，講數畀佢
遂其心願，喺立法會補選時出戰港島
區？咁，真係得老姚自己知啦！

■香港文匯報記者 羅旦

擬戰中西區爭食
姚松炎謀劏鴿自肥

香港文匯報訊（記者 羅旦）立法會補選日期
一公佈，反對派內不同派系嘅鬼打鬼就開始浮
面。「泛民」就話有共識，讓「瀆誓四丑」其中3人
可以優先參加補選，但就將「青症雙邪」踢出
局，自詡係「進步民主派」嘅「人民力量」就發
帖，話基於「政治倫理」，應該優先畀「雙邪」參
選。已退出公民黨嘅「香港本土」議員毛孟靜加
把口，話應該咁做喎！不過，網民就狂插「雙
邪」，話絕對唔支持畀呢兩個言行討厭嘅人出
選。有人更揶揄「人力」最無資格講「政治倫
理」。

補選到「鬼門開」夥毛姨齊「作法」
「人力」近日公佈該黨對補選的立場，稱「被
『褫奪』議員資格的政治組織有權優先派人補
選分區，即九西新東（青政）港島（眾志）；
若『青年新政』 / 『香港眾志』均無意補選，
則被『褫奪資格』的『受害議員』有優先權參
選；若被『褫奪資格』的議員均無意補選，則
『民主派』應初選，定出三區各一補選人。」
「人力」在選舉期間狙擊傳統反對派搶票，
選完就扮friend是常識吧！現在補選將至，「人
力」支持者當然追住傳統反對派來咬。「Ken
Ho Ming Hong」聲言：「『人力』我很有信
心，下一步要聯合其他小黨，要有聲勢才能夾
實各民主大黨大哥大姐別渾水摸魚。」
「Jacky Chim」也稱：「針對被DQ議員，
本人只會投給被DQ政黨，若有泛民撿雞的行

為，這明顯不是為香港而是為自己的利益。」
成日黐埋「雙邪」嘅毛孟靜也在fb轉發了

「人力」的帖子，貼文道：「同意。亦應該係
『民主派』的共識。」其支持者更點名話某啲
反對派中人今次唔應該出選。「Ks Law」就將
矛頭指向已就DQ案提上訴的劉小麗：「麻煩
叫劉小麗既（嘅）上訴完左（咗）至算（去）
選啦，可能贏呢？未知結果就已謀住想三月重
選個位，做法好怪。」
「Ho Man Fung」就針對馮檢基稱：「要特

別留意嗰位民協馮檢基，呢個人應該唔會點樣
顧全大局。民主派其他人出嚟補選九西時，民
協馮生又出嚟繼續堅持佢嘅『永續參選』，形
成兩個『民主派』互相鎅票，最後建制派漁人
得利。」「陳卓毅」更「打晒成船人」稱：「
呢啲先似係民主制度嘅選舉協商，唔係個個打
住民主旗號阿豬阿狗都走出嚟互相鎅票。」

「村民」回帶快咇 內鬥耍賤全齊
不過，好多「村民」唔係咁睇。「Shirley Au」

批評道：「唔同意『青政』有優先權，件事係佢
地（哋）搞出來！……出事後，『青政』態度令
人失望！言行討厭，絕對不會支持！」「Hanford
Cheung」也說：「『青政』係『民主派』咩？佢
哋踩住『民主派』上位！」
不少網民更將矛頭指向「人力」。「Kai Lung
Ho」道：「擺明郁馮檢基，連范國威都無面畀。」
「Lau CH」則稱：「你人力又扮『民主派』，

搞內鬥！」「Vincent Hong」說：「人力變相鼓
勵分散票源，鬼到唔恨。還好它已經泡沫化，『泛
民』選民醒目咗唔受昆。」
有網民更回帶「人力」成員「快咇」譚得志
在多次立法會選舉期間的小動作。「林喬偉」
揶揄道：「人民力量最講政治倫理，當年（立
法會新界東）補選，快必（咇）扮楊岳橋開街
站，呃到唔少香港市民。」「Kure Chang」回
應道：「黐貼紙遮住人哋個號碼？」
「David Chiu」更狠批道：「人力有政治倫

理？以快必（咇）做例子，2015（年）區選，
話選新西，受咗每月2,000元車馬費，結果無
選，人力開會，全體執委通過佢去九西狙擊仇
振輝，第二日自己揸主意去小西灣選，攪
（搞）到被執委譴責，呢位現任副主席快生，
當無事發生過……請問何來倫理？」

吼住邪位「講倫理」
「人力」被插「最鬼係你」

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）特區行
政長官林鄭月娥首次出訪緬甸。她在和
緬甸國務資政、總統府部部長兼外交部
部長昂山素姬會面，又出席了第十四屆
世界華商大會並發表主題發言中表示，
預期國家提出的「一帶一路」建設和粵
港澳大灣區發展，會將香港帶進經濟新
紀元。香港與東盟同樣是「一帶一路」
沿線地區，期望與緬甸以至其他東盟的
國家加強合作，共同把握「一帶一路」
建設帶來的機遇。
林鄭月娥前日與昂山素姬會面，其後
與緬甸副總統吳敏瑞會面和出席他所設

的午宴，及先後與酒店和旅遊部部長吳
翁貌、商務部部長丹敏，和計劃和財政
部部長吳覺溫會面。

會面國務資政 觀港廠見港商
林鄭月娥昨晨出席了第十四屆世界華

商大會，與緬甸副總統吳敏瑞和全國政
協副主席暨全國工商聯主席王欽敏等共
同主持大會的開幕儀式，並在其後的主
題發言中表示，香港與東盟即將簽署
《自由貿易協定》和《投資協定》，協
議將為香港提供更多及更佳的條件進入
東盟市場，為營商人士創造新商機，亦

有助進一步加強香港和東盟在貿易和投
資的交流。
她同日參觀了有百多年歷史的前政府

總部——秘書處大樓，了解大樓未來的活
化計劃，並參觀了一間屬於首批香港廠商
在緬甸開設的製衣廠，和參觀鄰近仰光河
河口的緬甸首個特設的多用途國際貨櫃碼
頭，聽取管理層介紹碼頭的營運情況。
傍晚，林鄭月娥與約30位港商共進晚

餐，了解當地港商面對的機遇和挑戰。
她指港商可利用緬甸在土地及人力資源
方面的優勢拓展業務，同時推動兩地經
濟發展。

狗主在立法會選舉落敗後，由前期狂鬧
「本民青政狗」，到後期話原諒對

方，一直被指為「有鬼怪」，可能是搵「轉
世靈童」之舉。
不過，在選管會宣佈確定將舉行九龍西及

新界東地區補選後，狗主就蠢蠢欲動，開始
鬧返「本土青政狗」唔係「本土派」，又
「戲言」話「你真係信我話唔選就唔選
呀」、「點解傳媒唔訪問我點睇補選」等
等，唔少人就質疑佢扮講笑，事實係試水
溫。

「狗徒」「本民青粉」率先互片
點解要自己上陣，大概係喺選舉時同「本
民青政狗」結怨太深，對方唔肯幫佢抬轎。

在被「本民青政狗」控制的「連登討論
區」，「黒田孝高」就話：「早兩個星期又
話同本民青一筆勾銷，依（）家又想同
『青政』爭位，本民青梁天琦唔騷佢發脾
氣？」
「HKVDC_2017」就狠批狗主「同馮檢

基一樣，過氣廢老，死都要係（喺）度獻
世……2016年選舉，選舉途中佢背後插梁
天琦一刀，呢啖氣我忍到今時今日都未有掟
（碇）出！」
他續稱，「我一定落去××黃毓民D

（啲）街站……我真係忍左（咗）黃毓民
好××耐，終於有機會掃佢場，你知唔知我
等得好辛苦？」
疑似狗主fan「品味咖啡」反駁：「×你

好心就收下聲啦，梁天琦家下（吓）×到好
似過街老鼠咁……睇返轉頭，黃毓民同佢割
席係一件好正確既（嘅）事，條友由頭到尾
都係政棍，又話乜野（嘢）時代革命，又話
『當獨裁成為事實嘅時候，革命就係我哋嘅
義務』，講就好聽，轉過頭就用自己光環入
哈佛！」
「比利海靈頓」反駁：「黃毓民本身係一

個大政棍係不折不扣嘅事實。連梁天琦而
（）家已經成為半隻過街老鼠，咁佢遵守
承諾收山我無野（嘢）講啦，但係你班狗徒
仲係喺度搬佢個名吹奏，反佢嘅人就係五
毛，究竟無唔無恥啲？」支持「熱城」的
「三國人物」，例如「劉禪」等都話明會喺
選舉期間狙擊狗主。

國師「炸泛民全家」被寸未食藥
心動嘅唔止係狗主，傻根似乎都心思思，

但佢明明話過唔再選，咁點兜好？傻根就喺
fb接連發帖：「明年三月，有得玩補選啦。
一區只有一席，自殺式參選……」「補選無
限fun。城邦有得揀，泛民×家鏟。城邦未
必贏，泛民一定輸。報仇雪恨在此時。」話
係「自殺式」，即係想話自己唔想贏，但一
旦贏咗冇人信佢會唔做囉！
佢嘅支持者就將之理解為狙擊傳統反對派

嘅行動，「Hon Wai Chui」稱：「城邦派
出選難勝算不大，但可以在公開場合和論壇
羞辱泛民和建制，順道宣傳2047問題，要
他們在屈辱中當選。」「Ryan CT Lee」則

稱：「血海深仇，梗係要下達全面狙殺令，
泛民左膠殺無赦。」
傻根其後聽聞狗主都有意出嚟選，就即刻

發帖話：「『港獨』老人（狗主）參選的
話，城邦一定有人界（鎅）票、追擊。『港
獨』老人一於幫後生仔抬轎啦，自己不要參
選了。」
不過，好多狗主fan就恥笑傻根。「李絲

絲」揶揄：「支持老師再出選，創低票落選
新低點。」
「Imon Roc」則說：「食咗藥未？不要
諱疾忌醫。」
選舉未到，鍵盤戰已打得咁熱鬧，睇嚟明

年3月嘅補選將會相當精彩呢，請大家買定
花生期貨！

選舉管理委員

會前日公佈立法

會補選將於明年3月舉行，各大黨

派均準備打一場選戰。因利益而結

合又因利益而分開的「熱普城」，

極有可能「重出江湖」，爭埋一

份：曾聲稱「退出政壇」的「普羅

狗主」（黃毓民）近日在其網台節

目中，頻頻「開玩笑」試水溫話：

「你真係信我話唔選就唔選呀？」

此前實牙實齒話不再參選的「青城

派國師」傻根（陳云根），更聲稱

要「自殺式」參選。不過，和上屆

立法會選舉不同，兩人的支持者都

話會狙擊對方，睇怕到時將會七國

咁亂。 ■香港文匯報記者 羅旦

■傻根一提補選就揚言「自殺式參選」，
後面仲發帖話「補選無限fun。城邦有得
揀」，要「泛民」死全家喎。

fb截圖

■■狗主係咁放風狗主係咁放風，，問問「「我唔我唔
選你信唔信選你信唔信」，」，似係想選似係想選。。

■傻根寸狗主
幫後生仔抬轎
咪參選。

fb截圖

■特首拜會昂山素姬
（右）。

■■選姚生就選姚生就「「高瞻遠矚高瞻遠矚」」？？要記得要記得
佢瀆誓有幾不切實際喎佢瀆誓有幾不切實際喎。。 fbfb截圖截圖

■■毛姨贊同毛姨贊同「「人力人力
分餅宣言分餅宣言」。」。fbfb截圖截圖

■特首參觀港商製衣廠。
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